
Til årsmøtet i Skillebekk Vel 2022 
 
SAK: Utredning av styrehonorar for styreverv i Skillebekk vel 
 
BAKGRUNN  
De siste årene har det vært utfordringer med å få medlemmer til å ta på seg verv i Velet og andre 
funksjoner i tilknytning til Velet.  
 
FORSLAG TIL LØSNING 
Det sittende styre i Velet mener det er fornuftig på nåværende tidspunkt å utrede fordeler/ulemper 
ved å innføre styrehonorar, med sikte på å ta en avgjørelse på dette ved Årsmøtet 2023. Det må 
understrekes at det ikke vil være snakk om store honorar, men heller en symbolsk sum for å 
godtgjøre for frivillig arbeid.  
 
FORSLAG TIL VEDTAK 
Styret gis fullmakt til å utrede konsekvenser ved å innføre styrehonorar for verv i Skillebekk vel.  


